
 

Zápis zasedání Školské rady Gymnázia, Třeboň, Na Sadech 308 
28. 8. 2024 

Přítomni (bez titulů): Kateřina Fischerová, Jana Grammetbauerová,  Andrea Kučerová, Jitka 
Mašková, Štěpánka Otepková 

Omluveni (bez titulů): Jan Váňa, 

Zasedání řídila: Štěpánka Otepková 

Program: 

1. Zahájení a přivítání hostů 

2. Prohlídka školy – bistro, aula 

3. Rozpočet – k 20. 8. 24 odeslán návrh zřizovateli, nemění se položky, energie bez 
problémů, na opravy navýšení 5-10 %, na počítače do PC1 a 2 letos  mimořádně 
750.000,- Kč  

4. Projednání připomínek ke školnímu a klasifikačnímu řádu pro školní rok 2024-2025 – 
mobily, mediální výchova, AI 

5. Schválení Školního a klasifikačního řádu pro školní rok 2024-2025 

6. Změny v učitelském sboru (Radka Křížová, Martin Mikuda), podpora TU 

7. Změny v ŠVP – aktualizace každý rok, revitalizace seminářů, anotace seminářů, nový 
seminář z psychologie (MLe), web 

8. Informace o integraci ukrajinských žáků  

6. Poděkování a rozloučení  

 

1. Š. Otepková přivítala všechny členy školské rady a seznámila je s programem jednání 

a novinkami ve škole – nové bistro a výměna oken v aule. 

2. Členové školské rady byli informování o připravovaném rozpočtu na nový kalendářní 

rok.  

3. Přítomní byli seznámeni se změnami v novém školním a klasifikačním řádu. Změna se 

týkala používání mobilů ve výuce a zákazu her v budově školy (email 26. 8. 2024). Po 

projednání připomínek byly v navrhovaném textu upraveny pouze některé formulace. 

Pak proběhlo hlasování. 

Výsledek hlasování: 
Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 
SCHVÁLENO 
 

Š. Otepková konstatovala, že školská rada schválila v souladu s § 167 odst. 7 zákona 
č. 561/2004 Sb., o předškolním, základním, středním, vyšším odborném a jiném 
vzdělávání Školní řád pro školní rok 2024-2025. 

 



4. Ve školním roce 2024/25 máme dva nové kolegy (Radka Křížová - ZEM/TV a Martin 

Mikuda – FYZ/TECH). Karel Vávře již není na pozici učitele, ale odborníka přes IT. 

Současně povede i kroužek programování. Po mateřské dovolené se vrací Michaela 

Bártová (MAT/IT). Vedení školy se v tomto roce chce zaměřit na podporu práce třídních 

učitelů. 

 

5. Členové ŠR byli seznámeni se změnami v ŠVP. Ten je sice aktualizován každý rok, ale 

nyní došlo k revitalizaci volitelných seminářů, byly upraveny anotace jednotlivých 

seminářů a nově zaveden seminář z psychologie. 

 

6.  I v nadcházejícím školním roce bude na naší škole studovat 5 ukrajinských žáků. Dva 

z bývalých žáků již úspěšně složili příjímací zkoušky a byli přijati na VŠ v Praze a Brně. 

 

7. Š. Otepková poděkovala přítomným členům za účast a dosavadní práci ve ŠR. Dále 

připomněla, že termín další schůzky bude pravděpodobně koncem října. 

 

 

 

Zápis zhotovila: Štěpánka Otepková 

Četla: Jitka Mašková 


